
Verslag klankbordgroep toekomstig AZC Ara Zwijndrecht 

• Bijeenkomst donderdag 14 maart 2024, 19.30 uur 

• Ara Hotel Zwijndrecht 

Aanwezigen 

• Buurtbewoners Lindtsedijk 

• Medewerkers COA 

• Medewerkers gemeente Zwijndrecht  

• Medewerkers Ara 

 

Opening 

Arnold van Die (Gemeente) opent de bijeenkomst en heet iedereen welkom en deelt kort de huidige 

stand van zaken aangaande besluitvorming Gemeente en haar Raad omtrent toekomstige AZC Ara 

Zwijndrecht.  

Toelichting bij start klankbordgroep  
Boukje Renger, huidig adj. locatiemanager AZC Gorinchem van het COA, toekomstig 
locatiemanager AZC Ara Zwijndrecht heet iedereen welkom. De Klankbordgroep komt 
vandaag voor het eerst bij elkaar. Ze geeft aan dat het doel van vanavond vooral is om 
onderwerpen van de bewoners te horen, waar in latere klankbordgroepen uitgebreid over 

gesproken kan worden. In eerste instantie zijn alleen de bewoners van de Lindtsedijk 
uitgenodigd. Tijdens de volgende bijeenkomst van de klankbordgroep zullen bewoners 
vanuit Zwijndrecht breed zich aansluiten die zich ook willen verbinden.  
Zij verzoekt de aanwezigen om geen geluidopnamen te maken van de klankbordgroep 

bijeenkomsten. Zij haalt aan dat alle aanwezigen zich vrij en veilig moeten voelen, zodat ieder kan 

zeggen wat hij of zij denkt en vindt.  

Uitleg doel bijeenkomst  

Tijdens deze eerste klankbordgroep bijeenkomst staat centraal het bespreken van de agenda van de 

klankbordgroep van het toekomstige AZC Ara Zwijndrecht en de frequentie van de bijeenkomsten.  

Verslagen van de klankbordgroep worden ook in de Raad gedeeld. 

Vragen/behoeften wijkbewoners 

- Onderwerpen die de deelnemers graag verder uitgewerkt zien, is veiligheid. We spreken af dat dit 

onderwerp specifiek in de volgende bijeenkomst de aandacht krijgt (incl. veiligheid 

recreatiegebied/beplanting/verlichting). En dat dan ook de kerngroep veiligheid vanuit de 

Gemeente aanwezig is.  

- Er is een vraag van aanwezigen over hoeveel kinderen er in het AZC komen wonen en hoe de 

scholing en dagbesteding is geregeld. Dit zien de aanwezige ook graag terug op de toekomstige 

agenda. 

Uitleg veiligheid 

Patric Blankers (gemeente) geeft een korte toelichting over wat er tot nu toe is 

meegenomen/gedaan met het oog op toekomstige AZC over veiligheid en dat het van belang is dat 

er korte lijnen zijn op dit gebied. Er is inmiddels een kernteam veiligheid geformeerd dat wekelijks 

bijeen gaat komen. Ook daar komt de input van de klankbordgroep op de agenda. Tevens wordt er 



gekeken naar de mogelijkheid van een Whatsapp groep. Uiteraard van belang om altijd te handelen 

zoals dat gebruikelijk is in geval van calamiteiten en 112 te bellen in geval van nood. 

Toelichting scholing 

Arnold geeft aan dat hij op dit moment in contact is met het Dalton college in Dordrecht en met de 

Gemeente Papendrecht over scholing voor de AMV-ers en mogelijke kinderen vanuit gezinnen die op 

deze locatie worden gehuisvest. Het streven is om ieder kind/minderjarige na de grote vakantie een 

plek in de klas te kunnen geven voor onderwijs. 

Samenvattend  

Vaste agenda punten die voor nu zijn afgesproken: 

o Veiligheid 

o Scholing 

o Dagbesteding 

o COA nieuws/update 

Vóór de opening zal er een rondleiding worden georganiseerd aan alle leden van de klankbordgroep. 

Het was een prettige avond en open sfeer. Arnold en Boukje danken alle aanwezigen voor ieders 

inbreng. 

Volgende bijeenkomst 

Donderdag 18 april 2024 om 19.30 uur in Ara Hotel Zwijndrecht; deze bijeenkomst staat veiligheid 

centraal op de agenda. 




